



親愛的好市多會員您好：

110 年 03 月 17 日

根據好市多購買紀錄，您在 2021/03/10 至 2021/03/13 這段期間於好市多購買#131281 ART IS COFFEE 哥倫比亞咖啡豆金牛限定版，因作業疏失導致部分商品未貼妥中文標示(如以下照片所示)。此商品品質並無疑慮，可安心食用。

造成各位會員的不便，好市多股份有限公司 深感抱歉，敬請見諒。

若有任何疑問，請洽台灣好市多客服中心，449-9909 (市話請直撥不加區碼,手機撥打請加 02), (服務時間:週一至週日 09:30 ~21:30)

Dear Valued Costco Member,

March 17, 2021

Costco's records indicate that you have recently purchased item #131281 ART IS COFFEE COLOMBIAN COFFEE BEAN, between 2021/03/10 and 2021/03/13. We would like to inform you that some products were not properly labeled (Correct Chinese Label as attached). Please note this does not affect quality and safety of product.

We apologize for any inconvenience caused.

If you have any further questions, please contact Costco Taiwan Customer Service at 449-9909 (For local calls, please dial directly without adding area code, please dial 02 for mobile phone)

(Service time: Monday to Sunday 9:30am ~ 21:30pm)

品號：131281
品名：哥倫比亞咖啡豆
金牛限定版
成分：阿拉比卡咖啡豆
有效日期：如包裝所示
YYYY/MM/DD
(西元年/月/日)
淨重：907 公克
原產地：哥倫比亞
進口商：好市多股份有限公司
地址：高雄市前鎮區
中華五路 656 號
統一編號：96972798
電話：449-9909
(手機撥打請加 02)
保存方式：請於陰涼乾燥處儲存，
避免陽光直射，開封
後請儘速食用完畢